CABINE A LUMIERE
LIGHT BOX

Il est utilisé pour effectuer des évaluations de couleur et des comparaisons de couleurs sous des
sources lumineuses standard.

Il existe de nombreux modéles offrant des sources lumineuses telles que TL84, D50, TL83
F-INCA, UV et U3000 comme alternatives naturelles a la lumiére du jour D65

L'appareil est a commande électronique sur lequel on peut observer la durée de vie de la lampe
et ses caractéristiques.

Il existe 4 ou 5 modeles de sources lumineuses, avec des zones d'observation de 60-120 et 150
cm, pour bureau et de type suspendus.

It used to perform color evaluation and color comparisons under Standard light sources. Together
with D65 daylight, which offers the best alternative to natural daylight, there are other models
offering numerous light sources such as TL84, D50, TL83 F-INCA, UV and U3000. The device
has an electronic controller on which, the lamp life and its features can be observed. Models with
4 or 5 light sources are available and can be ordered with observation areas of 60- 120 and 150
cm. Desktop and suspension type models are available.

NORMES & STANDARDS
ASTM D1729/ D2244, 1SO 3668, BS 950, DIN 6173
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